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Protokoll Norrmalms pensionärsråd 

Datum: den 9 februari 2015  

Ledamöter    
            Kerstin Rosenqvist Hedler (SPRF) 

            Brigitte Straubinger (PRO) 

            Arne Johannesson (SPF) 

            Lena Hertzman (SPF) 

            Barbro Gåije (PRO) 

 

Ersättare 
            Kerstin Sund (SPF) 

            Roland Christell (SPF) 

            Valeri Surell (RPG) 

            Kurt Söderberg (PRO) 

            Iva Widerström (PRO)  

 

Anmält förhinder 
            Kurt Söderberg (PRO) 

            Kerstin Sund (SPF)            

 Brigitte Straubinger (PRO) 

            Iva Widerström (PRO) 

 

I tjänsten närvarade 
           Anne Höjer, avdelningschef 

Ida Öhman Pils, sekreterare 

  

 

 …………………………….. 

Sekreterare 

 

Protokollet justeras   

 

Datum 2015- 02-10   

 

 

…………………………........ 

Kerstin Rosenqvist Hedler 
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§ 1   

Formalia 
Ordförande öppnade mötet och hälsade alla välkomna.  

 

§ 2   

Förslag till dagordning 

Förslaget till dagordning godkändes.  

 

§ 3   

Föregående protokoll 

Godkändes och lades till handlingarna. 

 

 

§5 

Nämndärenden 

Anlägg boulebanor på Rödabergsbrinken – svar på 

medborgarförslag.  

Dnr 1.2.4.– 742/2014 

 

Rådets ledamöter har tagit del av ärendet som lades till handlingarna. 

 

Verksamhetsberättelse och bokslut 2014 Norrmalms 

stadsdelsnämnd  

Dnr 1.2.1.– 38/2015 

 

Barbro Gåije har synpunkter på två negativa förändringar i 

brukarundersökningen jämfört med föregående år. Det ena avser 

resultatet kring de äldres nöjdhet i val av hemtjänst. Det andra avser 

resultatet av de äldres nöjdhet gällande trygghet.  

 

Kerstin Rosenqvist Hedler tar upp resultat kring andel äldre som är 

nöjda med sin biståndshandläggare samt i kontakten med 

biståndshandläggaren. Synpunkter är också att målen är högt ställda 

generellt.  

 

Arne Johannesson tar upp frågan kring vem som svarar på enkäten, att 

det kan vara närstående och gode män och att resultatet därmed ska 

tolkas med försiktighet.   

 

Rådets ledamöter har tagit del av ärendet som lades till handlingarna.   

 

Gångplan för Stockholm – svar på remiss från trafikkontoret.  

Dnr 1.5.3.– 768/2014  
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Protokoll Norrmalms pensionärsråd 

 

Rådets ledamöter instämmer med förvaltningens svar i ärendet, som 

lades till handlingarna. 

 

Mobila matförsäljningsställen – svar på remiss från 

Kommunstyrelsen 

Dnr 1.5.3.– 818/2014 

 

Rådets ledamöter instämmer med förvaltningens svar i ärendet, som 

lades till handlingarna.  

 

§6 

Övriga frågor 
Kerstin Rosenqvist Hedler meddelar att hon numera också sitter 

med i KPR.  

 

§ 7 

Information från förvaltningen 

Anne Höjer berättar om inbrott som skett på Väderkvarnens 

äldreboende vid ett flertal tillfällen samt hur det pågår en diskussion 

kring hur skalskyddet kan förstärkas, både utvändigt och invändigt. 

Just nu pågår en översyn och förvaltningen jobbar med frågan.  

 

Anne Höjer berättar också om verksamhetsplanen som togs vid 

förra mötet med nämnden samt att förvaltningen gick plus 2014. 

Vidare berättar Anne Höjer om budget för 2015 och att avdelningen 

kommer att arbeta för en budget i balans samtidigt som en hög 

kvalitet kommer att eftersträvas. Antalet äldre-äldre minskar i 

stadsdelen. Norrmalm är i dagsläget inte en växande stadsdel vilket 

påverkar budgetfördelningen negativt. Förslag från Anne Höjer att 

Christina Jedestav från ekonomiavdelningen kommer och ger 

information om budget 2015 vid ett kommande möte.   

 

§ 8 

Nästa möte hålls den 9 mars 2015. 

                  

                § 9 

                 Rådets ordförande avslutar mötet. 

  

10.40–11.00 Eva Eriksson som är IT- ansvarig på förvaltningen 

kom till sammanträdet för att svara på frågor kring ipadsen. 

 

11.00-12.45 Vaktmästarservice (fixartjänst) Regina Schmidt 

informerade om verksamheten på rådets enskilda tid. 

 


